
ZAPIS

zjednani XXIII. radne valne hromady obchodni spolecnosti Brnenske vodarny a

kanalizace, a.s. Hybesova 254/16, 657 33 Brno, konane dne 15. 5. 2015 v 10.00 hodin

v mistnosti provozni budovy B provozniho arealu Pisarky, Pisarecka I, Brno.

Pfitomni: viz Hstina pfitomnych

Pofad iednani valne hromady (pozvanka na valnou hromadu ie nrilohou c. 1 zapisu a jeho

nedilnou soucasti):

1. Zahajeni, kontrola usnaseni schopnosti valne hromady

2. Navrh a volba organu valne hromady - pfedsedy valne hromady, zapisovatele, dvou

ovefovatelu zapisu a osob povefenych scitanim hlasu

3. Zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a o stavu majetku spolecnosti za rok 2014,

zprava o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou

osobou a propojenymi osobami za rok 2014 a zprava dozorci rady o pfezkoumani zpravy

o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami za rok 2014

4. Radna ucetni zaverka sestavena v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro podnikatele

za rok 2014, seznameni s vyrokem auditora, rozdeleni zisku vcetne vyse, terminu a

zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

5. Vyjadfeni dozorci rady ke kontrolni cinnosti, k pfezkoumani fadne ucetni zaverky

sestavene v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro podnikatele za rok 2014 a navrhu

na rozdeleni zisku vcetne vyse, terminu a zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

6. Schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a o stavu majetku spolecnosti za

rok 2014, schvaleni fadne ucetni zaverky za rok 2014, rozhodnuti o rozdeleni zisku vcetne

vyse, terminu a zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

7. Pokyn pfedstavenstvu spolecnosti - koupe majetku na cistirne odpadnich vod Brno-

Modfice

8. Volba clenu pfedstavenstva a dozorci rady

9. Projednani okolnosti tykajicich se zakazu konkurence clenu pfedstavenstva a dozorci rady

a schvaleni smluv o vykonu funkce clenu pfedstavenstva a dozorci rady

10. Zaver valne hromady

ad 1) Jcdnani valne hromady zahajil z povefeni pfedstavenstva mistopfedseda pfedstavenstva

pan Ludvik Kadlec. Potc pfedal slovo Ing. Ladislavu Haskovi, generalnimu fediteli.

Ing. Ladislav Haska uvedl, ze na zaklade udaju od prezence je pfitomno 97,28% podilu na

zakladnim kapitalu spolecnosti, coz znamena, ze jc zastoupeno 958 159 akcii spolecnosti a

valna hromada je ve smyslu zakona a stanov spolecnosti usnaseni schopna. Dale informoval,

ze valna hromada byla fadne svolana a oznameni o konani valne hromady bylo uvefejneno

v Obchodnim vestniku dne 9. 4. 2015 (priloha c. 2 zapisu a jeho nedilna soucast), na

intemetovych strankach spolecnosti a v sidle spolecnosti v souladu se zakonem a stanovami

spolecnosti. . Akcie spolecnosti nejsou obchodovatelne na oficialnim trhu.

Ing. Haska pfedstavil dalsi cleny pfedsednictva valne hromady:

mistopfedsedu pfedstavenstva p. Ludvika Kadlece

clenku dozorci rady JUDr. Zdcnku Vondrackovou

Ing. Cerneho, ktery bude navrhovan do funkce pfedsedy valne hromady



Ing. Ladislav Haska sdelil, ze valna hromada bude jednat die stanov spolecnosti a v souladu

se zakonem - hlasovat se bude pomoci hlasovacich listku s pfedtistenymi navrhy usneseni tak,

ze akcionaf zakrouzkuje u pfislusneho usneseni svoje rozhodnuti, tj. PRO - PROTI- ZDRZEL

SE. Hlasovaci listek musi byt podepsan. V pfipade, ze ma hlasovaci listek dva listy, musi byt

podepsany oba listy.

Za neplatny hlasovaci listek bude povazovan takovy listek:

ktery neni podepsan

- neni-li zakrouzkovana v pfislusnem usneseni zadna odpoved1

- je-li zakrouzkovano v pfislusnem usneseni dve a vice odpovedi

listek je znehodnoceny (pfetrzeny, pfeskrtnuty, jinak necitelny).

Nejprve se hlasuje o navrhu pfedstavenstva a neni-H tento navrh pfijat, hlasuje se postupne o

jednotlivych protinavrzich. Protinavrhy jsou k hlasovani pfedkladany vpofadi, v nemz byly

pfedlozeny, pokud je nektery z navrhu pfijat potfebnou vetsinou hlasu, o dalsich navrzich se

nehlasuje.

Az do okamziku, kdy budou zvoleny organy valne hromady, budou z povefeni pfedstavenstva

akciove spolecnosti provadet zaznam zjednani pro ucely zapisu Mgr. Lenka Machackova a

sber a vyhodnocovani hlasovacich listku Mgr. Be. Petr Svoboda, Ing. Renata Hermanova a p.

Katefina Cervikova. Z prubehu jednani je rovnez pofizovan zaznam na CD.

ad 2) Pan Ludvik Kadlec, mistopfedseda pfedstavenstva, zahajil projednavani bodu 2 pofadu

jednani valne hromady a pfedal opet slovo generalnimu fediteli Ing. Ladislavu Haskovi, ktery

pfednesl navrh pfedstavenstva spolecnosti na organy valne hromady (pfiloha c. 3 zapisu a

jeho nedilna soucast):

- pfedseda valne hromady: Ing. Miroslav Cerny

zapisovatelka: Mgr. Lenka Machackova

- ovefovatele zapisu: vzhledem k tomu, ze Be. Matej Hollan ncni na valne hromade

pfitomen, za ovefovatele zapisu jsou navrhovani Be. Tomas Kratochvil a Ing. Ladislav

Haska

- osoby poyefene scitanim hlasu: Mgr. Be. Petr Svoboda, Ing. Renata Hermanova a p.

Katefina Cervikova

Ing. Ladislav Haska vyzyva k hlasovani o organech valne hromady a k tomu slouzi hlasovaci

listek 1. bloku hlasovani, kde budou voleni pfedseda valne hromady, zapisovatel, ovefovatele

a osoby povefene scitanim hlasu.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja zde marne hledam jednaci fad a chtel bych se zeptat, na

cem se zaklada to, co jste fikal o zpusobu volby?

Mistopfedseda pfedstavenstva pan Ludvik Kadlec opovedel: Nejedname podle jednaciho

fadu, ale jak zde bylo feceno, jedna se podle stanov spolecnosti a podle Obchodniho

zakoniku.

Vyhlasena kratka technicka pfestavka za ucelem secteni hlasu.

Hlasovaci listek c. 1

Hlasovani o osobe pfedsedy valne hromady - usneseni c. 1

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Pfedsedou valne hromady byl zvolen Ing. Miroslav Cerny 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Pro 958 159 hlasu. Proti 0 hlasu. Zdrzclo se 0 hlasu.



Hlasovani o osobe zapisovatele valne hromady - usneseni c. 2

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Zapisovatelem valne hromady byla zvolena Mgr. Lenka Machackova 100% hlasu pfitomnych

akcionafu. Pro 958 156 hlasu. Proti 3 hlasy. Zdrzelo se 0 hlasu.

Hlasovani o volbe ovefovatele zapisu z valne hromady - usneseni c. 3

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Ovefovatelem zapisu z valne hromady byl zvolen Be. Tomas Kratochvil 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Pro 958 156 hlasu. Proti 0 hlasu. Zdrzely se 3 hlasy.

Hlasovani o volbe ovefovatele zapisu z valne hromady - usneseni c. 4

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Ovefovatelem zapisu z valne hromady byl zvolen Ing. Ladislav Haska 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Pro 958 156 hlasu. Proti 0 hlasu. Zdrzely se 3 hlasy.

Hlasovani o osobe povefene scitanim hlasu - usneseni c. 5

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Osobou povefenou scitanim hlasu byl zvolen Mgr. Be. Petr Svoboda 100% hlasu pfitomnych

akcionafu. Pro 958 156 hlasu. Proti 0 hlasu. Zdrzely se 3 hlasy.

Hlasovani o osobe povefene scitanim hlasu - usneseni c. 6

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Osobou povefenou scitanim hlasu byla zvolena Ing. Renata Hermanova 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Pro 958 156 hlasu. Proti 3 hlasy. Zdrzelo se 0 hlasu.

Hlasovani o osobe povefene scitanim hlasu - usneseni c. 7

pocet pfitomnych hlasu: 958 159 tj. 97,28% zakladniho kapitalu

Osobou povefenou scitanim hlasu byla zvolena p. Katefina Cervikova 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Pro 958 159 hlasu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 0 hlasu.

Ing. Ladislav Haska pfedal fizeni valne hromady zvolenemu pfedsedovi Ing. Miroslavu

Cernemu

ad 3) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny podekoval pfitomnym za projevenou

duveru a oznamil, ze byly provedeny veskere procedural™ kroky tak, aby valna hromada

mohla pokracovat.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja zde prohlizim stanovy a nemohu najit to, co by upravovalo

zpusob hlasovani. Muzete me nejak navest na stranku a odstavec?

Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Hlasovani se vyhodnocuje tak, ze se sectou hlasy pro a hlasy

proti a je-li vetsina pro, tak je usneseni pfijato. Ostatni hlasy (zdrzel se a neodevzdane) nejsou

relevantni pro schvaleni daneho usneseni. Dulezite je, aby byla valna hromada

usnasenischopna a usneseni bylo pfijato nadpolovicni vetsinou.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Tim chcete fici, ze ty ostatni hlasy se nepocitaji?

Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Pocitaji, ale dulezite je, aby valna hromada byla

usnasenischopna a usneseni bylo schvaleno nadpolovicni vetsinou.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Pokud nic nezaskrtnu a nebo zaskrtnu zdrzel se, tak jsou oba

listky povazovany za neplatne?



Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Pokud jste nic nezaskrtl, tak ten hlas je neplatny.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Kde je to prosim Vas ve stanovachjak se hlasuje?

Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Castecne je to dano zvyklostmi a dale je to uvedeno ve
stanovach na strane 5 v clanku 10 odst. 4.

Nasledne pfistoupil k projednavani bodu 3 pofadu jednani valne hromady a tim je zprava

predstavenstva o podnikatclske cinnosti a stavu majctku spolecnosti za rok 2014, zprava

o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami za rok 2014 a zprava dozorci rady o pfezkoumani zpravy o

vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami za rok 2014. Odkazal na materialy valne hromady, v nichz akcionafi

obdrzeli zpravu predstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok

2014. Upozornil, ze valne hromade je k dispozici rovnez zprava o vztazich mezi ovladajici a

ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a propojenymi osobami. Sdelil, ze

s ohledem na provefene pravni vztahy mezi spolecnosti, ovladajicimi a propojenymi osobami

je zrejme, ze v dusledku smluv uzavfenych spolecnosti v ucetnim obdobi 2014 v zajmu nebo

na popud jednotlivych ovladajicich a propojenych osob nevznikla spolecnosti zadna ujma.

Sdelil, ze tato zprava byla zpracovana statutarnim organem spolecnosti, schvalena

pfedstavenstvem dne 27. 3. 2015 a pfedlozena k pfezkoumani dozorci rade a auditorovi, ktery

provadi kontrolu ucetni zaverky ve smyslu zvlastniho zakona. Tato zprava bude soucasti

Vyrocni zpravy spolecnosti za rok 2014. Po te pfedal slovo generalnimu fediteli Ing.

Ladislavu Haskovi, ktery seznamil pfitomne se zpravou predstavenstva o podnikatelske

cinnosti spolecnosti a o stavu majetku spolecnosti za rok 2014.

Zprava o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2014 je pfilohou c. 4

zapisu ajejeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfedal slovo clence dozorci rady JUDr. Zdence

Vondrackove, ktera seznamila akcionafe se stanoviskem dozorci rady o pfezkoumani zpravy

o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami za rok 2014 (pfiloha c. 5 zapisu a jeho nedilna soucast).

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny se dotazal, zda akcionafi maji nejake pozadavky

na vysvetleni k tomuto bodu pofadu jednani.

Akcionaf Kucera podal pisemny pozadavek na vysvetleni {pfiloha c. 6 zapisu a jeho nedilna

soucast) : Jaky podil (%) cini tezko vymahatelne pohledavky obcanu za vodne a stocne a jak

jsou vymahany?

Reditel ekonomicke sekce Ing. Zdenek Hennan odpovedel: Pokud se tyka pohledavek, tak

z vykazu, ktere byly pfedlozeny valne hromade, vyplyva, ze opravna polozka k pohledavkam,

kumulovana, cini zhruba 10 mil. Kc. Pokud bychom to charakterizovali, jako tezko

vymahatelne pohledavky, tak je zhruba 10 mil. nevyfesenych pohledavek klasifikovanych,

jako obtizne vymahatelne, cili po 180 dnech po splatnosti, coz se pohybuje nekde kolem 0,5%

z rocniho obratu spolecnosti. Kdybych to vztahl k celkovemu pomeru v pohledavkach celkem

a v pohledavkach za obyvatelstvem, tak by z toho zhruba 48% byly pohledavky za

obyvatelstvem. Zpusob vymahani je standardne takovy, ze po splatnosti dojde k zaslani

upominky. Pokud nedojde k reakci na tuto upominku, je zaslana druha upominka, ktera je

soucasne upozornenim na moznost pferuseni dodavky vody. Je dana moznost bud' sjednat

splatkovy kalendaf, nebo castku uhradit. Pokud nedojde ke splaceni v terminu, dojde

k uzavfeni dodavky vody. Dodavka vody je obnovena po splaceni dluhu plus uhrade nakladu

spojenych s pferusenim dodavky.



Dalsi pozadavky na vysvetleni nabyly vzneseny a valna hromada pokracovala ve svem

programu.

ad 4) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k dalsimu bodu jednani, a to

k bodu 4 - fadna ucetni zaverka sestavena v souladu s Ccskymi ucetnimi standardy pro

podnikatele za rok 2014, seznameni s vyrokem auditora, navrh na rozdeleni zisku vcetne

vyse, zpusobu a terminu vyplaty podilu na zisku. Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav

Cerny upozornil akcionafe, ze ucetni zaverka za rok 2014 vcetne vyroku auditora, navrhu na

rozdeleni zisku a navrhu na urceni vyse, zpusobu a terminu vyplaty podilu na zisku jsou

soucasti materialu pro valnou hromadu a akcionafi je obdrzeli pfi prezenci.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne se zakladnimi udaji z fadne

ucetni zaverky za rok 2014 vcetne vyroku auditora. Podle nazoru auditora ucetni zaverka

podava verny a poctivy obraz financni pozice spolecnosti k 31. prosinci 2014, jejiho

hospodafeni a peneznich toku za rok 2014 v souladu s ceskymi ucetnimi pfedpisy. Radna

ucetni zaverka za rok 2014 je pfilohou c. 7 zapisu ajejeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil dale pritomne s navrhem na rozdeleni

zisku za rok 2014 vcetne navrhu na vysi podilu na zisku akcionafum. Spolecnost vytvofila

hospodafsky vysledek po zdaneni ve vysi 79 352 734,82 Kc. Podil na zisku akcionafum cini

39 397 680,00 Kc (40,00 Kc podil na zisku na 1 akcii pfed zdanenim), tantiemy 0 Kc a

socialni fond 1800 000,00 Kc, zbyvajici castka 38 155 054,82 Kc byla ponechana

v nerozdelenem zisku.

Navrh je prilohou c. 8 zapisu ajejeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny dale odkazal na navrh na zpusob a termin

vyplaty podilu na zisku, ktery je akcionafum k dispozici v materialech, ktere obdrzeli, a

dotazal se, zda si akcionan pfeji, aby pfednesl cele jeho zneni. Navrh je pfilohou c. 9 zapisu

ajejeho nedilnou soucasti. Nikdo z akcionafu nepozadal o jeho pfedneseni.

Ing. Miroslav Cerny se dotazal akcionafu, zda k tomuto bodu pofadu jednani maji nejake

pozadavky na vysvetleni.

Zadne pozadavky na vysvetleni nebyly a valna hromada pokracovala ve svem programu.

ad 5) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k dalsimu bodu jednani, a to k

Vyjadfeni dozorci rady o kontrolni cinnosti, o pfezkoumani fadne ucetni zaverky za rok

2013, navrhu na rozdeleni zisku vcetne navrhu na stanoveni vyse, zpusobu a terminu

vyplaceni podilu na zisku akcionafum.

S vyjadfenim seznamila pritomne elenka dozorci rady JUDr. Zdenka Vondrackova. Dozorci

rada neshledala zavady ve vykonu cinnosti pfedstavenstva a konstatovala, ze cinnost

spolecnosti se uskutecnovala v souladu s pravnimi pfedpisy, stanovami spolecnosti a

usnesenimi valne hromady. Dozorci rada doporucila valne hromade ke schvaleni ucetni

zaverku za rok 2014 a navrh na rozdeleni zisku za rok 2014 vcetne vyse, terminu a zpusobu

vyplaty podilu na zisku.

Vyjadfeni je pfilohou c. 10 tohoto zapisu ajejeho nedilnou soucasti.

Ing. Miroslav Cerny se dotazal akcionafu, zda k tomuto bodu pofadu jednani maji nejake

pozadavky na vysvetleni.

Zadne pozadavky na vysvetleni nebyly a valna hromada pokracovala ve svem programu.



ad 6) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani dalsiho bodu

programu a tim je schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu

majetku spolecnosti za rok 2014, schvaleni fadne ucetni zaverky za rok 2014, rozhodnuti

o rozdeleni zisku vcetnc vyse, terminu a zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

Ing. Miroslav Cerny se dotazal akcionafu, zda k tomuto bodu pofadu jednani maji nejake

pozadavky na vysvetleni. Zadne pozadavky na vysvetleni nebyly vzneseny.

Pfedseda valne hromady konstatoval, ze valna hromada je schopna se usnaset a vyzval

pfitomne akcionafe k hlasovani o schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske

cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2014, o schvaleni fadne ucetni zaverky za

rok 2014, rozhodnuti o rozdeleni zisku vcetne navrhu na stanoveni vyse, zpusobu a

terminu vyplaty podilu na zisku akcionafum.

K hlasovani slouzi hlasovaci listek 2. bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 2

Usneseni c. 8 - Valna hromada schvaluje zpravu predstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu

majetku spolecnosti za rok 2014

Usneseni c. 9 - Valna hromada schvaluje radnou ucetni zaverku za rok 2014

Usneseni c. 10 - Valna hromada schvaluje navrh na rozxleleni zisku vcetne vyse, terminu a

zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionarum

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 2. O bloku cislo 2 hlasovalo celkem 7 akcionafu, pfitomno 958 159 akcii, tj. 97,28% podilu

na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Hlasovani o schvaleni zpravy predstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku

spolecnosti za rok 2014 - usneseni c. 8

pro: 958 156 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2014 byla

schvalena 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni fadne ucetni zaverky za rok 2014 - usneseni c. 9

pro: 958 159 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo sc: 0 hlasu

Radna ucetni zaverka za rok 2014 byla schvalena 100 % hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na rozdeleni zisku vcetne vyse, zpusobu a terminu vyplaty

podilu na zisku - usneseni c. 10

pro: 958 152 hlasu proti: 3 hlasy zdrzely sc: 4 hlasy

Navrh na rozdeleni zisku vcetne vyse, zpusobu a terminu vyplaty podilu na zisku byl

schvalen 100% hlasu pfitomnych akcionafu.



ad 7) Pokyn pfedstavenstvu spolecnosti - koupe majetku na cistirne odpadnich vod

Brno - Modfice

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani bodu 7 pofadu jednani

valne hromady a uvedl, ze pfedstavenstvo spolecnosti zada valnou hromadu o pokyn tykajici
se obchodniho vedeni ve srayslu cl. 9 odst. 2 pism c) stanov ve veci povinnosti uzavfit do

31.12.2015 kupni smlouvu se Statutarnim mestem Brnem, jejimz pfedmetem bude koupe

majetku nachazejiciho se v arealu cistirny odpadnich vod Brno - Modfice na adrese Chrlicka

552, 664 42 Modfice v souladu se smlouvou o uzavfeni budouci kupni smlouvy ze dne

30.5.2011 ve zneni dodatku c. 1 ze dne 30.4.2014 a po provedene aktualizaci.

Zadost pfedstavenstva a smlouva o uzavfeni smlouvy o budouci smlouve vcetne dodatku c. 1
jsou soucasti materialu pro valnou hromadu a pfilohou c. 11 tohoto zapisu a jeho nedilnou

soucasti.

Pfedseda valne hromady se dotazal akcionafu, zda k projednavanemu bodu maji nejake

pozadavky na vysvetleni, nebo protinavrhy.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Zjakeho duvodu ma byt tato koupe uskutecnena a co

spolecnosti pfinese?

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Koupe ma byt uskutecnena na zaklade
zadosti Mesta Brna o spolufinancovani velkeho projektu, ktery jiz byl ukoncen, jak jsern o

torn hovofil drive. Byla to jedna z podminek OPZP k rozdeleni majetku. Na zaklade toho byla

Mestu Brnu pfiznana dotace ve vysi 970 mil. Kc. Bylo to ztoho duvodu, ze v ramci
rekonstrukce cistirny odpadnich vod, byl majetek spolecny. Bylo tarn castecnS Mesto Brno a

castecne nase spolecnost, jako investor rekonstrukce, takze chteli jednotny majetek.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Pokud tomu dobfe rozumim, tak toto uspofadani, pro danou

investici, bylo z duvodu pozadavku na dotace?

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Ano

Akcionaf Dobransky se dotazal: Takze se jedna jen o formalni zalezitost? Ja bych ocekaval,

ze valna hromada bude pfedstavenstvu udelovat pokyn na zaklade znaleckeho posudku, ktery

budou mit akcionafi moznost si prohlednout. Ted' mam ovsem pocit, ze pokud my udelime

pfedstavenstvu souhlas, bude vypracovan znalecky posudek a vaina hromada jej jiz neuvidi?

Cili pfedstavenstvo bude jednat na zaklade pokynu a uzavfe na zaklade posudku kupni

smlouvu. Je to tak?

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: V podstate zde nejde o pfevod, ktery by

mela schvalovat valna hromada. Je to spis jakasi jistota, ze nedochazi k pfevodu majetku, ani

casti zavodu ci spolecnosti. Znalecky posudek bude vypracovan a pfedstavenstvo se jim musi

fidit. Ten obchodni pokyn je v podstate jakasi jistota. Schvaleni valnou hromadou by bylo

potfebne v okamziku, kdy by byl pozadavek na zajisteni casti zavodu, ale v tomto pfipade se

nejedna o pfevod zavodu, je to spise jistota.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja mam pocit, ze vsechny velke akce maji byt schvalovany

valnou hromadou a ze se tudiz nejedna jen o nejakou jistotu.

Clenka dozorci rady JUDr. Zdenka Vondrackova odpovedela: Podle stanov spolecnosti a

podle zakona o obchodnich korporacich, schvaleni valnou hromadou podlehaji pouze ty

koupe a prodeje, ktere jsou pfevodem casti zavodu. Tato zalezitost, takovou zalezitosti neni,

protoze jsou to v podstate pouze jednotlive polozky, jednotlive pozemky. Akciova spolecnost,

v arealu cistirny odpadnich vod, v soucasne dobe vlastni zasadni cast majetku a tato transakce

vlastne povede pouze k tomu, ze se sjednoti zbyvajici majetek v teto cistirne odpadnich vod,

v jednotlivych polozkach, ktere v minulosti byly statutarniho mesta Brna. Cili nejde o pfevod

casti zavodu tak, jak pfedpoklada zakon a stanovy.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Mohu se zeptat na odhadovanou vysi te transakce? Ve

financnim vyjadfeni?



Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Znalecky posudek je zpracovavan.

Pfedbezny odhad, ktery byl v lonskem roce, pro zavedeni do stfednedobeho planu hovofil

maximalne o vysi 520 mil. Kc. Toto je castka, ktera by mela byt maximalni. Byl to skutecne

jen hruby odhad, ktery vychazi z velikosti pozemku, rozsahu pozemku a budov a majetku,
ktery tarn zustava.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja si samozfejme umim pfedstavit, ze i vyssi hodnoty mohou

byt jenom nejakymi fragmenty, nicmene pul miliardy je pomerne slusna castka a pokud to

nema formu casti zavodu, tak jsem tim pfekvapen.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny se zeptal akcionafe p. Dobranskeho, zda ma

jestS nejaky pozadavek na vysvetleni.

Akcionaf Dobransky se dotazal: jeste ktomu znaleckemu posudku, bude mozno do nej

nahlednout jeste pfed zavrsenim koupe?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel, ze nenf duvod. Neprojednavame zde

znalecky posudek, ale usneseni, ktere je zde pfedkladano.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Tak to nejak me logice nesedi. My mame vydat bianko sek,

jak pfedstavenstvo navrhlo, aby uskutecnilo koupi za nejakou cenu, kterou nevime, jaka bude,

a fikate, ze neni duvod, abychom se na ten znalecky posudek podivali?

Clenka dozorci rady JUDr. Zdenka Vondrackova odpovedela: Jenom bych chtela zduraznit,

ze tato valna hromada neschvaluje pfevod pfedmetneho majetku. Pfedstavenstvo spolecnosti,

ve smyslu zakona o korporacich, pozadalo valnou hromadu o udeleni pokynu k tomu, aby

tento pfevod zajistilo. Vzhledem k tomu, ze je to podstatna zalezitost, ale nepodlehajici

pfedmetu jednani valne hromady. Takze to dnesni jednani valne hromady v podstate pouze

reaguje na pisemnou zadost pfedstavenstva, ktera byla dorucena valne hromade, mate ji

v materialech. Kdy se hlasuje o teto zadosti pfedstavenstva o udeleni pokynu, ze ma tuto

transakci zajistit. Valna hromada neschvaluje pfevod majetku a neschvaluje ani kupni

smlouvu.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Tomu ja samozfejme rozumim, ale kdyz uz si pfedstavenstvo

vytvafi rezervu v torn, ze zada valnou hromadu o udeleni pokynu, tak v torn okamziku se

nemuzeme tvafit, jakoze se o nic nejedna. My tady budeme rozhodovat o torn, jestli udelime,

nebo neudelime pokyn k tomu, aby pfedstavenstvo uzavfelo tuto kupni smlouvu. Pokud ten

pokyn vydame, tak vlastne tim snimame z pfedstavenstva odpovednost za ten krok, za tu

koupi. Takze to je veledulezite rozhodnuti a jako k takovemu bych si pfedstavoval, ze bych

mel mit moznost, abych o torn mohl rozhodovat, videt podstatne podklady a tim

nejpodstatnejsim podkladem je znalecky posudek. Takze to, co jste mi pfed chvili fikali, ze

neni tfeba, abychom ho videli, mi pfipada velmi zvlastni.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Je zde navrzene usneseni, mate

k n£mu nejaky pozadavek na vysvetleni?

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja jsem nedostal odpoved' na tu svoji otazku, zda budeme

moci nahlednout do znaleckeho posudku, ci ne?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Toto zde nefesime, fesime zde

usneseni, ktere je pfedkladano pfedstavenstvem.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Resime zde otazku udeleni pokynu k uzavfeni koupe a ta

koupe ma byt zalozena na znaleckem posudku, ktery zde nelezi. Ja se ptam, budeme mit

moznost tento znalecky posudek videt, nebo ne?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Zde je navrzene usneseni, k nemu

jsou zde podklady, je zde smlouva o uzavfeni budouci kupni smlouvy, dale je tarn dodatek

cislo 1. Pfedmetem jednani dnesni valne hromady neni znalecky posudek.

Akcionaf Dobransky se dotazal: To je jenom takove hrani se slovicky, protoze soucasti toho

navrhu k pokynu, je take informace, ze tento pokyn ma byt udelen na zaklade, v budoucnosti



vypracovaneho znaleckeho posudku. Ja tedy znovu opakuji, budeme mit moznost jeste pfed

uskutecnenim koupe tento znalecky posudek videt?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Mate zde navrzene usneseni, ktere

budeme schvalovat. Pokud mate pozadavek na vysvetleni k tomuto usneseni, tak jej vzneste.

Vy se zde stale ptate na to, zda budete moci nahlednout do znaleckeho posudku. To neni

zadost o vysvetleni. To je dotaz a ten ja proste nemohu pfijmout.

Po zodpovezeni dotazu, pfekontroloval pfedseda valne hromady usnasenischopnost valne

hromady a vyzval akcionafe k hlasovani na hlasovaci listek 3. bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 3

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 3. O bloku cislo 3 hlasovalo celkem 8 akcionafu, pfitomno 958470 akcii, tj. 97,31% podilu

na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Usneseni c. 11 - Valna hromada uklada na zaklade zadosti pfedstavenstva spolecnosti a

ve smyslu cl. 9 odst 2 pism c) stanov pfedstavenstvu povinnost uzavfit do 31. 12. 2015

kupni se Statutarnim mestem Brnem, jejimz pfedmetem bude koupc majetku

nachazejiciho sc v arealu cistirny odpadnich vod Brno - Modfice na adrese Chrlicka

552, 664 42 Modfice v souladu se smlouvou o uzavfeni budouci kupni smlouvy ze dne

30.5.2011 ve zneni dodatku c. 1 ze dne 30.4.2014 a po provedene aktualizaci.

pro: 958 145 hlasu proti: 14 hlasu zdrzelo se: 311 hlasu

Pokyn pfedstavenstvu byl schvalcn 99,97% hlasu pfitomnych akcionafu. Zdrzelo se 311

hlasu, cozjeO,03%.

ad 8) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani bodu 8 pofadu

jednani valne hromady a tim je volba clenu pfedstavenstva a dozorci rady. Pfedseda valne

hromady uvedl, ze dne 15.4.2015 skoncilo funkeni obdobi clenu pfedstavenstva a dozorci

rady, ktefi byli zvoleni valnou hromadou 15.4.2011. Funkce clena pfedstavenstva zanika

volbou noveho clena, ncjpozdeji uplynutim tfi mesicu od uplynuti jeho funkeniho obdobi.

Funkce clena dozorci rady zanika volbou noveho clena, nejpozdeji uplynutim dvou mesicu od

uplynuti funkeniho obdobi. Funkeni obdobi clena pfedstavenstva zvoleneho valnou hromadou

namisto toho clena pfedstavenstva, kteremu skoncilo funkeni obdobi jinak nez uplynutim

doby, skonci nejpozdeji ve stejny den, ve kterem uplyne funkeni obdobi vsem zbyvajicim

clenum pfedstavenstva. Nahradni clen pfedstavenstva je jmenovan pfedstavenstvem do valne

hromady. Dne 13.10.2015 konci funkeni obdobi clenu dozorci rady volenych zamestnanci

vroce 2011. Stanovy spolecnosti vcl. 22 urcuji, ze po zaniku funkce clenu dozorci rady

zvolenych pfed 1.1.2014 zamestnanci spolecnosti se pocet clenu dozorci rady snizi na 5 s tim,

ze zamestnanci spolecnosti mohou volit kandidata na 1 clena dozorci rady a pfedstavenstvo je

povinno navrhnout zvoleneho kandidata do funkce clena dozorci rady, v danem pfipade

sucinnostiod 14.10.2015.

Dale pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfednesl navrh pfedstavenstva na volbu

novych clenu pfedstavenstva a dozorci rady :

Pfedstavenstvo

Be. Tomas Kratochvil

Mgr. Lubora Bednafikova

Ing. Jan Zamecnik

Ing. Hana Kaspafikova
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Manuel Nivet

Pierre - Etienne Segre

Ing. Petr Konecny, MBA

Dozorci rada

Richard Mrazek

RNDr. Anastazios Jiaxis

Ing. Radim Jirout, MBA

PhDr. Pavel Kavka

JUDr. Zdenka Vondrackova s ucinnosti od 14.10.2015 (kandidat zvoleny zamestnanci)

Ing. Miroslav Cerny se dotazal akcionaru, zda k projednavanemu bodu maji nejake

pozadavky na vysvetleni, nebo protinavrhy? Zadne pozadavky na vysvetleni nebyly vzneseny.

Ing. Miroslav Cerny vyzval akcionafe k hlasovani na hlasovaci listek 4. bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 4

O bloku cislo 4 hlasovalo celkem 8 akcionafu, pfitomno 958 470 akcii, tj. 97,31% podilu na

zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva Be. Tomase Kratochvila-

usneseni c. 12

pro: 958 467 hlasu proti:3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Be. Tomas Kratochvil byl zvolen za clena pfedstavenstva 100%) hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva Mgr. Lubory Bednafikove

- usneseni c. 13

pro: 958 467 hlasu proti:0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Mgr. Lubora Bednafikova byla zvolena za clenku pfedstavenstva 100% hlasu pfitomnych

akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva Ing. Jana Zamecnika -

usneseni c. 14

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

Ing. Jan Zamecnik byl zvolen za clena pfedstavenstva 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva Ing. Hany Kaspafikove-

usneseni c. 15

pro: 958 467 hlasu proti: 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Ing. Hana Kaspafikova byla zvolena za clenku pfedstavenstva 100%> hlasu pfitomnych

akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva p. Manucla Niveta-

usneseni c. 16

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Manuel Nivet byl zvolen za clena pfedstavenstva 100% hlasu pfitomnych akcionafu.
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Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva p. Pierra Etienna Segra-

usneseni c. 17

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

Pierre Etienne Segre byl zvolen za clena pfedstavenstva 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena pfedstavenstva Ing. Petra Konecneho,

MBA- usneseni c. 18

pro: 958 467 hlasu proti; 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Ing. Petr Konecny, MBA byl zvolen za clena pfedstavenstva 100% hlasu pfitomnych

akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena dozorci rady p. Richarda Mrazka-

usnescni c. 19

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 3 hlasu

Richard Mrazek byl zvolen za clena dozorci rady 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena dozorci rady RNDr. Anastaziose Jiaxise-

usnescni c. 20

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

RNDr. Anastazios Jiaxis byl zvolen za clena dozorci rady 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena dozorci rady Ing. Radima Jirouta MBA. -

usneseni c. 21

pro: 958 467 hlasu proti: 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Ing. Radim Jirout MBA byl zvolen za clena dozorci rady 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena dozorci rady PhDr. Pavla Kavky- usneseni

c.22

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

PhDr. Pavel Kavka byl zvolen za clena dozorci rady 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na volbu clena dozorci rady JUDr. Zderiky Vondrackove-

usneseni c. 23

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

JUDr. Zdenka Vondrackova byla zvolena za clenku dozorci rady 100% hlasu pfitomnych

akcionafu.

ad 9) Projednani okolnosti tykajicich se zakazu konkurence clenu pfedstavenstva a

dozorci rady a schvaleni smluv o vykonu funkce clenu pfedstavenstva a dozorci rady

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani bodu 9 pofadu jednani

valne hromady a uvedl, ze zakon c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech

(zakon o obchodnich korporacich) upravuje v § 441 zakaz konkurence pro cleny

pfedstavenstva a v § 451 zakaz konkurence pro cleny dozorci rady. Valne hromade je

pfedkladan k hlasovani souhlas, aby clenove pfedstavenstva pusobili jako clenove statutamich

organu jinych pravnickych osob se stcjnym nebo podobnym pfedmetem cinnosti a aby

clenove dozorci rady pusobili jako clenove statutamich organu jinych pravnickych osob

sobdobnym pfedmetem cinnosti tak, jak jsou tyto okolnosti uvedeny ve zprave o vztazich

mezi ovladajici osobou a osobou ovladanou a mezi ovladanou osobou a osobami ovladanymi

stejnou ovladajici osobou. S pfiblednutim k povaze a charakteru cinnosti neni konkurencni
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cinnost mezi dotcenymi subjekty dana. Spolecnost obdrzela upozomeni nasledujicich clenu

pfedstavenstva a dozorci rady k zakazu konkurence:

p. Niveta, p. Segra, Ing. Konecneho, Ing. Jirouta a PhDr. Kavky.

Pfedseda valne hromady upozornil akcionafe, ze dorucena upozomeni jsou k dispozici valne

hromade a jsou pfilohami c. 12 - 16 zapisu ajeho nedilnou soucasti.

Ing. Miroslav Cerny dale uvedl, ze valne hromade jsou dale pfedkladany ke schvaleni navrhy

smluv o vykonu funkce:

- pro cleny pfedstavenstva:

Be. Tomas Kratochvil

Mgr. Lubora Bednafikova

Ing. Jan Zamecnik

Ing. Hana Kaspafikova

Manuel Nivet

Pierre - Etienne Segre

Ing. Pctr Konecny, MBA

pro cleny dozorci rady:

Richard Mrazek

RNDr. Anastazios Jiaxis

Ing. Radim Jirout, MBA

PhDr. Pavel Kavka

JUDr. Zdenka Vondrackova - smlouva s ucinnosti od 14.10.2015 (kandidat zvoleny

zamestnanci).

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cemy upozomil akcionafe, ze navrhy smluv o vykonu

funkce jsou soucasti materialu pro valnou hromadu a akcionafi je obdrzeli pfi prezenci.

Navrhy smluv o vykonu funkce jsou prilohami c. 17-28 zapisu a jsou jeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady se dotazal akcionafu, zda k projednavanemu bodu maji nejake

pozadavky na vysvetleni, nebo protinavrhy.

Akcionaf Dobransky pozadal, zda by mohl nahlednout do zpravy o vztazich mezi ovladajici a

ovladanou osobou.

Byla mu poskytnuta papirova verze.

Akcionaf Dobransky dale pozadal, zda by mu mohly byt zopakovany vysledky hlasovani o

usneseni 12, 13, 15 a 16.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cemy je znovu pfecetl a dodal, ze vysledky hlasovani

budou soucasti zapisu z valne hromady.

Po zodpovezeni dotazu, pfekontroloval pfedseda valne hromady usnasenischopnost valne

hromady a vyzval akcionafe k hlasovani na hlasovaci listek 5. bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 5

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cemy seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 5. O bloku cislo 5 hlasovalo celkem 8 akcionafu, pfitomno 958 470 akcii, tj. 97,31% podilu

na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:



13

Usneseni c. 24 — Valna hromada vyslovuje souhlas, aby elenovc predstavenstva pusobili jako

clenove statutarnich organu jinych pravnickych osob se stejnym nebo obdobnym predmetcm

cinnosti a aby clenove dozorci rady pusobili jako clenove statutarnich organu jinych

pravnickych osob s obdobnym predmetem cinnosti tak, jak jsou tyto okolnosti uvedeny ve

zprave o vztazich mezi ovladajici osobou a osobou ovladanou a mezi ovladanou osobou a

osobami ovladanymi stejnou ovladajici osobou za rok 2014.

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Usneseni c. 25 - Valna hromada schvalujc smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva Be. Tomase Kratochvila

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 26 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva Mgr. Lubory Bednarikove

pro: 958 467 hlasu proti: 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 27 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva Ing. Jana Zamecnika

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Usneseni c. 28 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva Ing. Hany Kaspafikove

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 29 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva p. Manucla Niveta

pro: 958 467 hlasu proti: 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 30 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva p. Pierra Etienna Scgra

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Usneseni c. 31 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

predstavenstva Ing. Petra Konecneho, MBA

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 32 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena dozorci rady

p. Richarda Mrazka

pro: 958 467 hlasu proti: 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 33 - Valna hromada schvalujc smlouvu o vykonu funkce elena dozorci rady

RNDr. Anastaziose Jiaxise

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Usneseni c. 34 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena dozorci rady

Ing. Radima Jirouta, MBA

pro: 958 470 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 0 hlasu

Usneseni c. 35 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkee clena dozorci rady

PhDr. Pavla Kavky

pro: 958 467 hlasu proti: 3 hlasy zdrzelo se: 0 hlasu



14

Usneseni c. 36 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena dozorci rady

JUDr. Zdeiiky Vondrackove.

pro: 958 467 hlasu proti: 0 hlasu zdrzely se: 3 hlasy

Navrhy smluv o vykonu funkce byly schvaleny 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Akcionaf Kucera se dotazal, zda spolecnost v nejblizsi budoucnosti neuvazuje o squeeze outu.

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Zatim to nebylo projednavano. V podstate,

je to prvni navrh za 4 roky, ktery jsme slyseli. Pokud by to byl vas navrh, tak muzete podat

zadost na pfedstavenstvo, zda se tim bude zabyvat, ci ne. Spolecnost o torn nikdy

neuvazovala.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja bych se chtel vratit k vodnemu a stocnemu. Ve vyrocni

zprave mame nejake udaje, ktere fikaji, jake vodne a stocne se povazuje za socialne unosne.

Me by zajimalo, kde se ty udaje berou a zda jsou stejne pro celou CR?

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Tyto udaje jsou z OPZP, ktery ma

stanoveny, podle jednotlivych oblasti, kraju, socialne unosnou vysi vodneho a stocneho.

Kazdy kraj ma jine cislo a jsou dostupne na internetu.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Mame nejakou pfedstavu o torn, jak si stoji tato spolecnost ve

srovnani sjinymi vodohospodafskymi spolecnostmi, pokud se tyce teto vyse, fekneme tfeba

uhrnne vodne a stocne dohromady? Jake pofadi asi tak zaujima?

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Pfesne vam nemohu fici pofadi. V ramci

velikosti nasi spolecnosti, jsme nekde na konci v porovnani s adekvatnimi spolecnostmi. Cena

vodneho a stocneho, byf se muze zdat vysoka, tak patfi k jednem z tech nizsich. Tyto udaje

jsou na portalu www. sovak.cz.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ma pfedstavenstvo v planu se drzet, fekneme ve stejne

hladine ve srovnani s temi ostatnimi vodohospodafskymi spolecnostmi, tedy nekde na konci?

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska odpovedel: Spolecnost se musi fidit podminkami

pfijatelnosti OPZP, ktere stanovuji jakesi podminky na rust vodneho a stocneho v zavislosti

na potfebe prostfedku na obnovu hospodafskeho majetku. To znamena, ze tohoto se

spolecnost bude drzet a drzi, stejne tak, jako majitel siti. Vsechny spolecnosti, ktere pfijali

dotace z OPZP se musi fidit stejnymi podminkami, ktere jsou jednotne.

ad 10) Zaver valne hromady

Oficialni ukonceni valne hromady provedl v 11,49 hod. pfedseda valne hromady Ing.

Miroslav Cerny.

VBrne, dnel5.5.2015

pfedseda valne hromady zapisovatel

Ing. Miroslav Cerny Mgr. Lenka Machackova

ovefovatel

Be. Tomas Kratochvil Ing. Ladislav Haska
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Pfflohy zapisu:

pfiloha c. 1 -pozvanka na valnou hromadu konanou 15.5.2015

pfiloha c. 2 - oznameni o konani valne hromady (Obchodni vestnik 9.4.2015)

pfiloha c. 3 - navrh organu valne hromady - pfedsedy valne hromady, zapisovatele, dvou

ovefovatelu zapisu a osob povefenych scitanim hlasu

pfiloha c. 4 - zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za

rok2014

pfiloha c. 5 - stanovisko dozorci rady o pfezkoumani zpravy o vztazich mezi ovladajici a

ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a propojenymi osobami

zarok2014

pfiloha c. 6 - zadost akcionafe p. Bohumila Kucery o vysvetleni k bodu 3 jednani

pfiloha c. 7 - fadna ucetni zaverka sestavena v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro

podnikatele za rok 2014 vcetne vyroku auditora

pfiloha c. 8 - navrh na rozdeleni zisku za rok 2014 vcetne vyse podilu na zisku akcionafum

pfiloha c. 9 - navrh na zpiisob a termin vyplaty podilu na zisku akcionafum

pfiloha c. 10 - vyjadfeni dozorci rady ke kontrolni cinnosti za rok 2014

pfiloha c. 11 -zadost pfedstavenstva valne" hromade' o udeleni pokynu die § 51 odst. 2

zakonac. 90/2012 Sb. (koupe majetku nacistirne odpadnich vod Brno-

Modfice) vcetne budouci kupni smlouvy ze dne 30.5.2011 adodatkuc. 1 ze

dne 30.4.2014

pfiloha c. 12-16 zakaz konkurence - sdeleni p. Manuel Nivet, p. Pierre Etienne Segre, Ing.

Petr Konecny, MBA, PhDr. Pavel Kavka, Ing. Radim Jirout, MBA

pfiloha c. 17-28 - navrhy smluv o vykonu funkce (Be. Kratochvil, Ing. Zamecnik, Ing.

Kaspafikova, Mgr. Bednafikova, Ing. Konecny, p. Segre, p. Nivet, p. Mrazek,

RNDr Jiaxis, PhDr. Kavka, Ing. Jirout, JUDr. Vondrackova)

pfiloha c. 29 - listina pfitomnych (5 listu)

pfiloha c. 30 - vyhodnoceni hlasovani (9 listu)

pfiloha t. 31 - hlasovaci listky (54 listu)

pfiloha c. 32 - plna moc lx s ufednim pfekladem, 2x vypis z obchodniho rejstfiku, vypis ze

zapisu valne hromady (vse SUEZ ENVIRONNEMENT)

pfiloha c. 33 - plna moc Be. Tomase Kratochvila ze dne 12.5.2015 a vypis z usneseni

zastupitelstva statutarniho mesta Brna ze dne 25.11.2014


